



Lion Class Newsletter October of 2017

Dear Parents,

This will be our schedule for October. We will be focusing on building sentence structure in our reading class. We will be also learn more and more vocabulary words as well. We will also reinforce the vocabulary words we learned before. We will be learning and reviewing the phonics through different classes. Their writing skills are getting better and better every time when we practice writing together. We will continue helping the kids on their writing, vocabulary, phonics as well. We will continue to work hard together as always. I'm sure the kids will enjoy doing the morning songs, thematic activities and our PE fun time!

Best regards,
Tr. John

Reading

This will be our schedule for October. We will be focusing on sentence structure this time as well. Those three books will help the kids to build up more sentences. And please encourage them to read often at home. Reading will help them improve their English a lot.

October 2nd - October 10th - "Rain! Rain"
October 11th - October 13th - "Review"
October 16th - October 20th - "My costume"
October 23rd - October 27th - "The dog show"

Core Material

Next month we will be discussing "where I live " and also we will be reading stories together. This will cover phonic of short i.

October 2nd - October 10th - "Unit 1 week 2 workshop"
October 11th - October 13th - "Review "
October 16th - October 20th - "Unit 1 week 2 workshop"
October 23rd - October 27th - "Unit 1 week 2 workshop"

MPM

In October, we will be learning about color and shape correspondence. We will also be learning / reviewing how to count 1 – 10 objects. Learning how to combine shapes and colors. Also we will be discussing inside/outside, left/right and top/bottom.

October 2nd - October 10th - "Counting objects"
October 11th - October 13th - "Review"
October 16th - October 20th - "Combination and separation of properties"
October 23rd - October 27th - "Spatial description"

Phonics

We will be doing various exercises to learn the phonics for the letters l, d, g, m, b, n, v, t. We will review all the phonics and high-frequency words we did in class.

October 2nd - October 10th - "Connecting sound to symbol"
October 11th - October 13th - "Assessing initial, final. And medial consonants"
October 16th - October 20th - "Onsets with short vowel a rimes"
October 23rd - October 27th - "Short vowel a in sentences"

Physical Education

In our PE class, we will also exercise hard and try to eat healthy as well. Kids will enjoy playing different sports.

October 2nd - October 10th - "parachute"
October 11th - October 13th - "Car race"
October 16th - October 20th - "Balancing"
October 23rd - October 27th - "Duckduckgoose"

Songs and Movement

In October, we will be singing three different songs together in the morning. Singing songs will help the kids to build up more sentences!

October 2nd - October 10th - "Hokey Pokey"
October 11th - October 13th - "Itsy Bitsy Spider"
October 16th - October 20th - "Itsy Bitsy Spider"
October 23rd - October 27th - "My umbrella"

Library/Storybook

We will pick up books from the library and take them home every Friday. And those books will be of various reading levels. Reading helps to improve their English a lot.

Best regards,

Tr. John



Lion Class Newsletter October of 2017

親愛的小朋友父母，

這將是我們 10 月的時間表。我們將重點關注在閱讀課上，建立句子結構。我們將會學習越來越多的詞彙單詞。我們將加強我們之前學到的詞彙單詞。將通過不同的課程學習和回顧語音練習。當我們一起練習寫作時，他們的寫作能力會越來越好。我們將繼續幫助孩子們的寫作，建立詞彙和語音。我們將一如既往地共同努力。我相信孩子們會喜歡做早晨的歌曲，專題活動和我們的有趣的時光！

最好的祝福，
TR 約翰

閱讀

這將是我們 10 月的時間表。這次我們也會關注句子結構。這三本書將幫助孩子們建立更多的句子。請鼓勵他們在家裡經常閱讀。閱讀將幫助孩子提高英語能力。

10 月 2 日 - 10 月 10 日 - "Rain! Rain"
10 月 11 日 - 10 月 13 日 - "Review"
10 月 16 日至 10 月 20 日 - "My costume"
10 月 23 日 - 10 月 27 日 - "The dog show"

主教材

下個月我們將討論 "我住在哪裡"，我們也會一起閱讀故事。這將覆蓋短音的聲音。

10 月 2 日 - 10 月 10 日 - "Unit 1 week 2 workshop"
10 月 11 日 - 10 月 13 日 - "Review"
10 月 16 日至 10 月 20 日 - "Unit 1 week 2 workshop"
10 月 23 日至 10 月 27 日 - "Unit 1 week 2 workshop"

數學

10 月份，我們將了解顏色和形狀的對應關係。我們還將學習/練習數字 1-10。學習如何組合形狀和顏色。另外我們將討論內/外，左/右和頂/底。

10 月 2 日 - 10 月 10 日 - "Counting objects"
10 月 11 日 - 10 月 13 日 - "Review"
10 月 16 日至 10 月 20 日 - "Combination and separation of properties"
10 月 23 日至 10 月 27 日 - "Spatial description"

自然發音

我們將進行各種練習來學習字母 l, d, g, m, b, n, v, t 的語音。我們會回顧我們在課堂上所做的所有語音和常用單字。

10月2日 - 10月10日 - "Connecting sound to symbol"

10月11日 - 10月13日 - "Assessing initial, final. And medial consonants"

10月16日 - 10月20日 - "Onsets with short vowel a rimes"

10月23日至10月27日 - "Short vowel a in sentences"

體能課

在我們的 PE 課上，我們也會努力鍛煉，並嘗試吃健康。孩子會喜歡玩不同的運動。

10月2日 - 10月10日 - "parachute"

10月11日 - 10月13日 - "Car race"

10月16日至10月20日 - "Balancing"

10月23日 - 10月27日 - "duck duck goose"

歌曲與律動

十月份，我們將在早上一起唱三首不同的歌曲。唱歌將幫助孩子們建立更多的句子！

10月2日 - 10月10日 - "Hokey Pokey"

10月11日 - 10月13日 - "Itsy Bitsy Spider"

10月16日至10月20日 - "Itsy Bitsy Spider"

10月23日 - 10月27日 - "My umbrella"

圖書館/ 故事時間

我們會從圖書館拿書，每個星期三把他們帶回家。那些書將會有各種閱讀內容的難易度。閱讀有助於提高英語能力。

最好的祝福，

TR 約翰